
Agenda stuurgroep sneltesten en innovatie

Woensdag 9 september 2021 van 9:00 - 10:00 uur

Aanwezig: (voorzitter),

Lee]
secretaries), ,BEa

i EEE,

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering
De agenda wordt vastgesteld

2. Verslag en acties van de vergadering van 28 juli 2021.

Verslag van de stuurgroep van 28 juli 2021. Eff heeft een tekstuele suggestie

nagezonden. Het verslag wordt vastgesteld.

BE vraagt of naar de stand van zaken rondom de ademtest. [EE licht toe dat er

gesprekken lopen met de fabrikant en dat het op de agenda van het OMT staat.

By
naar een aanvullende notitie over de ademtest, is die inmiddels opgesteld?

eeft een notitie opgesteld die nog afgestemd moet worden met leden van het

expertteam. Actie:[BEZY gaat dit met urgentie afstemmen, zodat het benut kan worden

voor de OMT-vergadering.

EEA vraagt hoe het staat met de speekselzelftest [RE de studie start deze of volgende

week, waarschijnlijk op 6 september.

3. Stand van zaken inzet zelftesten voor toegang

EEraat de stuurgroepleden bij over zelftesten voor toegang. MVWS heeft voor de

zomer aangekondigd een marktonderzoek te willen doen en het OMT hierover te willen

bevragen. Inmiddels heeft het OMT hierover geadviseerd en is door Deloitte een concept-

rapport opgeleverd. De belangrijkste conclusies worden toegelicht.

EEEvraagt naar het verdere proces [EEE licht toe dat Deloitte het definitieve rapport

waarschijnlijk deze week kan opleveren. In dat geval kan die de volgende

stuurgroepvergadering vastgesteld worden en met een advies van de stuurgroep

doorgeleid worden naar de LCT en minister.

[EEEERvraagt of we iets weten over de gebruiker. Willen mensen dit? Gaan ze het

gebruiken? Hier hebben we geen gegevens over, en ervaringen met zelftesten voor

toegang zijn er nauwelijks.

BEES vraagt hoe het staat met de fijnmazigheid van de huidige testen voor toegang

infrastructuur. Hoe groot is de doelgroep voor het zelftesten? Actie [ERED] kijkt of hier

cijfers over beschikbaar zijn.

BE wijst er op dat we nu naar een klein deel kijken, maar dat een bredere visie nodig is

op het testen voor toegang. Op basis daarvan kan bepaald worden of dit er in past.

BED vijst op de ervaringen in de zomer met misbruik van het testen voor toegang

systeem. Zetten we hiermee niet de deur open naar makkelijkere manieren om te

frauderen? Hoeveel effort willen we hier insteken, kijkend naar de ervaringen?

BES suit zich hierbij aan. In vergelijking tot professioneel testen zal het zelftesten in

veiligheid onderdoen. En als het dan ook makkelijk in gebruik moet zijn en de kosten niet

te hoog moeten zijn, dan boet je ook in op controleerbaarheid.

BE concludeert: Tussentijdse conclusie is dat er forse terughoudendheid is bij de leden als

het gaat om hoe dit past in het grotere geheel, en het binnen afzienbare tijd en kosten

hetrouwbaar maken. Er zijn vragen over de bereidheid bij mensen om aan zelftesten voor

toegang mee te doen en we weten niet precies om welke aantallen het gaat. Volgende
week definitieve besluitvorming op basis van het eindrapport van Deloitte, dan besluiten of

we hier een vervolg aan willen geven.

4, Rondvraag
de nieuwe roadmap is in ontwikkelingJE praat de stuurgroep hier binnenkort

verder over bij.

EER vraagt hoe het staat met LAMP, komt er een besluit over de inzet aan. geeft aan

dat dit afhankelijk is van kabinetsbesluit over inzet toegangstesten.
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- verschillende acties in de zomer om gebruik zelftesten aan te moedigen. In de

volgende stuurgroepvergadering wordt hier een update over gegeven (Actie).
=

klopt het dat ongeveer 50% van de mensen in de teststraat een zelftest gedaan
eeft? [EY laatste meting is 40%, waarvan 89% bevestigd wordt, met name in de groep

jongeren.
- EEEZM onderzoek naar aanbieders zelftesten op internet, daar komt een publicatie over.

IEEEDschakelt hierover met i.v.m. de aanbesteding zelftesten.


